
Årsmöte Lagerlunda Villaförening 240324

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 14.04

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns

3. Årsmötets behöriga utlysande

Ja, det har kommit kallelse i Lagerbladet minst tre veckor innan.

4. Val av ordförande för mötet

Till ordförande väljs Ulrika Cale´n

5. Val av sekreterare för mötet

Till sekreterare väljs Michael Hansen

6. Val av två protokolljusterare för mötet

Till protokolljusterare väljs Kennet Janssonl och Sabina Billeqvist

7. Verksamhetsberättelse 2023

Sabina Billeqvist läser upp verksamhetsberättelsen för 2023

8. Kassarapport för 2023

Julia Eriksson läser upp kassarapport för 2023, föreningen har god ekonomi. Resultat för året 2023: + 

10885 kr.

9. Revisionsberättelse för 2023

Åke Ländin läser upp revisionsberättelsen. Åke och Leif ger styelsen ansvarsfrihet. Inga anmärkningar 

för revisionen för verksamhetsåret 2023.

10. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2023

Styrelsen ges ansvarsfrihet för 2023.

11. Fastställande av medlemsavgift för 2023/2024



Medlemsavgiften betalad i Juni 2023 gäller 1.5 år. Nästa inbetalning sker 2025-01-01 (årsavgift 200 

kr). Medlemmar behöver ha varit medlemmar minst 6 mån för att få rabatt för hyrning av 

Träffpunkten.

12. Behandling av styrelsens förslag och i tid inkomna motioner

Inga förslag i brevlådan.

13. Fastställande av eventuell verksamhetsplan för 2023 och budget för kommande år

● Barnkommittèn är på gång. Trollkarl i januari. Tipspromenad nu på annandag påsk.

● Medlemsantalen ligger runt ~ 160. Behöver annonsera och få upp medlemsantalet.

● Pågående dialog med kommunen om att få en toalett till Lagerlunda parken.

● Pågående dialog med kommunen om den el som kommunen “lånade” från lokalen vid 

ombyggnationen av Lagerlunda parken.

14. 

Val av ordförande på 2 år

Till ordförande väljs Ulrika Cale´n

Val av vice ordförande på 1 år

Till vice ordförande väljs Sara Lindvall

Val av sekreterare på 2 år

Till sekreterare väljs Michael Hansen

Val av kassör på 1 år

Till kassör väljs Sabina Billeqvist

Fyllnadsval av vicekassör på 1 år

Till vicekassör väljs Adnan Pasic

Val av suppleanter på 1 år



Till suppleanter väljs Julia Eriksson och Ingela Blomberg

15. Val av revisorer för 1 år 

Till revisorer väljs Åke Landin och Leif Linell

Val av revisorsuppleant på 1 år

Till revisorsuppleant väljs Eva Linell

16. Val av valberedning på 1 år

Denna post har ej lyckats tillsättas och är vakant. Niklas Rydèn nämns som kandidat.

17. Övriga frågor

● Träden runt parken skulle behöva klippas. Problem med stora grenar och mycket löv.

● Ansökning om farthinder godkändes inte av kommunen.

● Man kan själv ställa ut “fyrkanter” exempelvis på Linnègatan, men dessa får skötas själv,  

utan kommunens inblandning. 

● Inköp av solpaneler till föreningen. 

● Valborgsfirandet är svårt att återuppta - p g a svårigheter att hitta frivilliga (eldvakt etc).

● Bilförsäljning i “större” skala på Kolmårdsgatan nämns som ett problem då bilar tar upp 

parkeringsplatser.

● “Lagerlunda villaföreningen” har upprättats som ny Facebook profil - att användas av styrelse 

medlemmar för diverse info.

18. Avslutning

Mötet avslutas 14.56




